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Protokół nr 10/2011 

Z posiedzenia Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 

Rady Miejskiej w Ząbkowicach Śląskich 

odbytej w dniu 31 października 2011 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 10.00 

Godzina zakończenia obrad: 10.18 

Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

 

W komisji udział wzięli:  

Krzysztof Gnach   Przewodniczący Komisji 

Jacek Górowski   Zastępca Przewodniczącego 

Danuta Tkaczonek    Sekretarz 

Dariusz Gancarz   Członek 

 

Ponadto uczestniczyli: 

Ewa Figzał     Zastępca Burmistrza 

Maria Borucka   Zastępca Skarbnika Gminy 

Piotr Szymański   p.o. Kierownika Wydziału IGP 

Waldemar Markiewicz  Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej   
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Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 

Gnach powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i przedstawił 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przygotowanie służb, jednostek organizacyjnych do tzw. "Akcji Zima". 

3. Opiniowanie budżetu na rok 2012. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 

Gnach, poprosił o wycofanie z dzisiejszego porządku obrad pkt. 3, ponieważ na 

dzień dzisiejszy jeszcze nie ma tego budżetu, ten punkt zostanie zrealizowany w 

listopadzie, jak już będzie sporządzony projekt budżetu. 

 

Komisja przychyliła się do tego. 

 

Ad. pkt. 2 Przygotowanie służb, jednostek organizacyjnych do tzw. "Akcji Zima". 

 

Członkowie Komisji otrzymali złożoną przez Pana Rafała Kozaka Podinspektora ds. 

zarządzania kryzysowego i spraw wojskowych informację na temat przygotowań 

przedstawicieli jednostek organizacyjnych do „Akcji Zima” 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 

Gnach, otworzył dyskusję. 

 

Radny Jacek Górowski, powiedział, jak to wygląda od strony Straży Pożarnej, kiedy 

są intensywne opady śniegu. 
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Radna Danuta Tkaczonek, nawiązała do alei parkowej ulicy Sienkiewicza, kiedy to 

były akcje ze śniegiem w maju, gdzie mokre opady śniegu łamały gałęzie i stanowiły 

zagrożenie. Taka akcja była podjęta przez Straż Pożarną. W przeciągu czasu, czyli od 

maja do chwili obecnej, przycinki drzew odbywały się w różnych miejscach, a ulicę 

Sienkiewicza pominięto, co wydaje się za niezasadne w świetle wydarzeń, które 

trwają od kilku lat. Występuje tam zagrożenie. 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 

Gnach, powiedział, że ulica Sienkiewicza, jest o tyle ważna, że znajduje się tam 

siedziba pogotowia. 

 

Wywiązała się krótka dyskusja. 

 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Waldemar Markiewicz, odpowiedział, że 

na chwilę obecną przerwali akcję przycinania drzew ze względu na to, że mają 

gorący okres związany ze świętem 1 listopada, po tym czasie wrócą do przycinki, 

m.in. ulicy Sienkiewicza. Dodał, że zakres prac związany z przecinką drzew jest 

ustalany z Urzędem Miejskim. 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 

Gnach, nawiązał do spotkania Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, które 

odbyło się 12 października 2011 roku, oraz przytoczył pismo Pana Zbigniewa 

Biernackiego Prezesa NZ „POWIERNIK”, które stanowi załącznik do protokołu. 

W związku z powyższym zadał pytanie do Pani Burmistrz, dlaczego firma Pana 

Worobca tym się zajmuje, a nie spółka gminna? 

 

Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich Ewa Figzał, powiedziała, że usłyszała, że 

jest to w kompetencji Prezesa, Prezes podjął taką decyzję, i tę uwagę przekaże. 

Jednak jest to decyzja Prezesa. Dodała, że zarządca jest odpowiedzialny za 

bezpieczeństwo.  

Nawiązała również do zadrzewienia w mieście. 
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Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 

Gnach, zadał pytanie, czy Wydział Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej 

dysponuje środkami na pielęgnację drzew, np. na ulicy Sienkiewicza? 

p.o. Kierownika Wydziału IGP Pan Piotr Szymański, powiedział, że na tym 

paragrafie nie dysponuje pieniędzmi, ale jak będzie taka możliwość to będzie można 

przesunąć z innego.  

 

Ad. pkt. 3 Opiniowanie budżetu na rok 2012.- wycofano 

 

Ad. pkt. 4 Sprawy różne  

 

Radna Danuta Tkaczonek, zwróciła uwagę, i chciała polecić Panu 

Przewodniczącemu załatwienie sprawy, ponieważ ten stan trwa od czerwca. Pani 

Jolanta Mitręga została wybrana na Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej, a w myśl 

art. 18 ust. 2, osoba, która pełni funkcję wiceprzewodniczącej nie może zasiadać w 

Komisji Rewizyjnej. Radna odczytała art. 18 ust. 2 oraz art. 19 ust. 1. W związku z 

powyższym prosi o zajęcie się wyprostowaniem tej sytuacji prawnej. 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 

Gnach, rozumie, że nikt nie wystąpił o to do Pana Przewodniczącego RM. 

 

Radna Danuta Tkaczonek, powiedziała, że Radna Jolanta Mitręga brała udział w 

głosowaniu Komisji Rewizyjnej, czyli jest czynnym członkiem tej Komisji, a nie 

powinna być, bynajmniej od czerwca. 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 

Gnach, powiedział, że zwróci się do Przewodniczącego RM Pana Andrzeja 

Dominika z prośbą o wyjaśnienie. 
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Radny Dariusz Gancarz, zapytał się, czy już coś wiadomo o dopuszczeniu do ruchu 

uliczki koło Ratusza? 

 

p.o. Kierownika Wydziału IGP Pan Piotr Szymański, jeżeli czas na to pozwoli, to 

chcieliby uruchomić ten zjazd koło ratusza, jest to kwestia zmiany organizacji ruchu, 

ale nie podjął jeszcze żadnych kroków. 

 

 

 
Protokołowała  
Monika Gwóźdź 
 
  
 
 
 

                                                                                     Przewodniczący Komisji 

                                                                                             (-)  Krzysztof Gnach 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


